
Keskustelu 9.6.2011
AAPA-verkoston seminaari 9.6.2011 Mita kokonaisarkkitehtuuri tarkoittaa?

Antti Mäki: OPI-osahanke ja siihen liittyvät kehitysprojektit

(AAPA-verkoston sihteeristön muistiinpanot tilaisuudesta)

Alustuksessa ja siihen liittyneessä keskustelussa nousi esille mm. seuraavaa

OPI-osahanke seuraa kehitysprojekteja ja tuottaa sivuillaan niihin yleisnäkymän: www.csc.fi/opi
TOR eli todennetun osaamisen järjestelmä

tiedot korkeakoulujen järjestelmissä tällä hetkellä
jatkossa ehkä toisessa paikassa
kolme eri asiaa tiedon keräämisessä

säädöksillä velvoitettu raportointi
KSHJ tuo operatiivisen yhteentoimivuuden vaatimuksen

korkeakoulujen keskenään sopimat tiedonvaihdot
korkeakoulun oman toiminnan edellyttämät tiedot

ajatuksena oli, että alussa pelkät tutkinnot riittäisivät

SADe-ohjelma
SADe-ohjelman kautta ei tulla ohjamaan rahaa yksittäisten korkeakoulujen järjestelmien kehitystyöhön
mikäli toisen asteen ja korkea-asteen KA-työn ohjaus erotetaan radikaalisti toisistaan, tämä on äärimmäisen hankalaa 
koulutuskuntayhtymien kannalta

kun vastaan tulee uusi lyhenne, kannattaa kysyä, onko vastuullisella toimijataholla
rahaa
kompetenssia
suunnitelma

esitetyissä kuvissa on paljon keskitettyjä asioita
nämä vaikuttavat aidosti paikalliseen toimintaan
nämä vaikutukset pitäisi voida hahmottaa:

tarvitaan jatkuvaa, tarkentuvaa tiedotusta

opintohallinnon perusjärjestelmien arkkitehtuurit
vanhassa toimintamallissa

kolme eri mallia
ei yhteistä lähtökohtaa

nyt rakennetussa toimintamallissa
yhteinen kokonaisarkkitehtuuri
eri kehitysprojektien ohjaaminen

valmistellun opetuksen ja opiskelun tukitoimintojen viitearkkitehtuurin kehittäminen, omaksuminen ja vahvistaminen
kolme eri tasoa

sisällön kehittäminen
teknologia
päätöksenteko

teknologia
tämä etenee jo: OPI-INTEGRAATIO

toimii keskusteluareenana
tiedetään mihin voi mennä mukaan

https://wiki.eduuni.fi/display/CSCKOOTUKI/AAPA-verkoston+seminaari+9.6.2011
https://wiki.eduuni.fi/pages/viewpage.action?pageId=48890436


kaikki näkevät, mitä asiassa on tapahtumassa

kysymys: onko kaikki problematiikka siirretty tähän integraatio-otsikon alle
vastaus:moni peruskysymys on tarpeen ja tarkoitus ratkaista jo syksyllä 2011
käynnissä olevat kehitysprojektit tarvitsevat ratkaisuja

KSHJ

Peppi (TAMK, Metropolia)

TIPTOP

HY

OPI-hankkeen arkkitehtuurityön keskeiset lähtökohdat ja näistä loogisesti seuraavat ratkaisumallit
kun sanotaan in-house, niin kenen talosta puhutaan?
muokatkaa ARKKI-leirillä tehdyn arkkitehtuurityön tulokset vakiintumassa olevalle korkeakoulujen kokonaisarkkitehtuurin yleiskielelle

arkkitehtuurityön keskeisiä lähtökohtia tulee nimittää arkkitehtuuriperiaatteiksi jne.
kirjoittakaa Raketti-yhteys selkeästi auki

Tvärminnen risti
kehitysötyä tehdään jatkossa palvelupohjaiseen arkkitehtuuriin perustuen

Gartnerin ruusu
ratkaisujen ajatellaan rakentuvan modulaarisesti
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